
Mot en ordning
pa Tempelseter

Mange kvartssamlere har besokt Tempelseter de seinere ara.
Her har det blitt funnet kvartskrysstaller i aile storrelser,
fasonger og varianter. Melkekvarts, bergk rystall, ametyst,
rosenkvarts, roykkvarts, vinduskvarts, vridd kvarts og k varts
med vteskelgassinneslutninger.
For noen ar siden vasset man ncermest i lose krystaller som fa
stredd i terrenget, drusene var bebodde og «taggete». Na er
det mere skrint og langt mellom de store funnene.

- Vi har aldr i hatt noen res triksjo ner for
ste insamling i Tempeln atten , sier Hans
Kolbj ernrud , vert og eier pa Tempel
sete r Fjellstue i Eggedal.
Og slik skal det vzere[ort satt?
- Det rna vel bli en endring pa dette , slik
forholde ne na har blitt .
Det har jo blitt kjert ut noen tonn ste in
derfra de siste ara av samlere og vide re
forha ndlere. Det pussige er at nar vi
sper folk som har hakket og jobbet med
spe tt og slegge en hel dag om de har
funnet noe , sa er svare t nesten alltid at
«neida , det har ve r t darlig».
Og det tiltross for at bilhjulene ligger
helt oppe i hjulk assa.
Har dere konkrete plan er fa r en ordning
med steinfolke t?
- Det rna bli en ordning slik at det inn 
hentes tillatelse hos grunneier , det vii si
Te mpe lseter Fje llstue, til mineralsam
ling .
Og rent praktisk?
- Det kan jo vrere en gru nnavgift + at
det betales et visst belep pr. kilo stei n.
Men hovedsaken er at vi vii ha kontroll
med dette slik at det blir skikkelige for- En 2,5 kil os beta i trygge hender.
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hold . Det mener vi aile parter er tjent
med .
Tror dere dette blir akseptert?
- Ja , det er vi overbevist om, vi har i aile
ar hatt et veldig godt forhold til stein
folket. Det har vrert hyggelige gjester a

ha og de er fortsatt hjertelige velkomne.
Plass har vi nok av na etter utvidelsene
og ombygginga .
Og fjellet ligger der stort apent og
utfordrende sam alltid!
ghw

Ase og Hans , vertskapet pa Tempelseter, inviterer til steinsamling i ordnede forhold .

43




